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Referat fra styremøte i Kristiansund Idrettsråd (KIR)

Dato: 25. oktober2023, kl 18.00

Til stede: Henning Meese fra Kristiansund Turnforening, Tron Kjønnø fra IL Norodd,
Ståle Bårdset fra KHK, Erik Rognskaug fra Kristiansund Tennisklubb. Daniel Jose
Haavin fra Frei FK deltok via Teams. Hanne Flatsetøy og Per Inge Storvik fra
korn m u n en.

Ikke til stede:, Britt Engvik-Hjelle, Linda Myrset Dønnem.

Gjester: Ingen

Agenda

1. Orientering fra et idrettslag
2. Orientering fra Kristiansund kommune

- Prioritering tippemiddelsøknader (se vedlegg)
- Evt.

3. LAM 2023 — 1,8 millioner NOK til fordeling
4. Oppfølging ang. møte med ordfører/kommunaldirektør og Hovedutvalg skole,

barnehage og kultur
5. lnnspill fra Idrettskretsen angående sonesamarbeid og mulig opprettelse av

støttefunksjon for idrettsrådene (se vedlegg). Gjennomgang svar på
spørreundersøkelse.

6. Evt.

Sak nr. Tema Referat/Vedtak

7/23-24 Orientering fra ldrettslag Kort oppsummert
Neste gang.

Vedtak
Orienteringssak.



08/23-24 Orientering/evt. saker fra Kort oppsummert
kommunen Prioriteringsliste ble framlagt

- Prioritering tippemidler Vedtak
Ingen innsigelser til lista. Vi tar den
til orientering.

9/23-24 LAM 2023 Kort oppsummert
1.899.538 NOK til fordeling

Vedtak
Vi fordeler etter samme metode
som tidligere. 33,4% til barn 6-12
år. 66,6% til unge 13-19 år. Ingen
spesialbevilgninger.

10/23-24 Oppfølging ang. møte Kort oppsummert
med Møtedato blir 2. nov kl 14.30
ordfører/kommunaldirektør
og Hovedutvalg skole, Vi ønsker 2 møter hvert år innbakt

barnehage og kultur i faste former. KIR lager en
agenda i forkant. Kommunen
skriver referat fra møtet og
distribuerer etterpå.

Vedtak
De som møter blir Henning Meese,
Tron Kjønnø, Daniel Haavin, Ståle
Bårdset, Erik Rognskaug. Henning
lager PowerPoint presentasjon og
sender ut i forkant. Kommunen
skriver referat fra møtet og
distribuerer etterpå.

11/23-24 lnnspill fra ldrettskretsen Kort oppsummert

angående sonesamarbeid ldrettsrådene i kretsen har ulike

og mulig opprettelse av utfordringer. Forslaget er at 5% av

støttefunksjon for LAM-midlene brukes til å få inn en

idrettsrådene (se stilling for å støtte ldrettsrådene.

ved legg). Gjennomgang Forutsetning er at tilsvarende 50%
av midlene avsettes av kommunen
(tilsvarer ca. 74 000 NOK i



svar på Kristiansund), i tillegg til 5% LAM
spørreundersøkelse. midler. Kjetil Hove fra

ldrettskretsen kommer på neste
møte og orienterer.

Vedtak
Orienteringssak, vi svarer positivt
på spørreundersøkelsen, med
forbehold om at dette blir et
prøveprosjekt som evalueres. Det
er uheldig å ta LAM-midler fra
idretten hvis ordningen ikke gir
minst tilsvarende gevinst.

12/23-24 Eventuelt Kort oppsummert
Kristiansund KSK har økonomiske utfordringer. Det
Svømmeklubb skyldes i hovedsak høy leie i

svømmehallen.

Vedtak
Vi avventer videre utspill fra KSK

Videre møtedatoer
Mandag 27/11, mandag 8/1-24, 4/3, 15/4,
Årsmøte 27/5

Referent
Tron Kjønnø

Tidligere styremøter:


